

## VOX Cinemas Offer Terms and Conditions:

**Offer Validity:** until 14 February 2026 across all VOX Cinemas UAE.

VOX Cinemas Buy 1 Get 1 Free Cinema Ticket Offer is now available to all Deem Credit Card holders subject to a minimum monthly spend of AED 3,000 (Retail/Cash) on their cards during a calendar month.

- Buy 1 Get 1 Free offer can be availed as per the table below:

World	Platinum	Titanium
2D Regular	2D Regular	2D Regular
2D Regular (Mercato/Nation Towers)	2D Regular (Mercato/Nation Towers)	2D Regular (Mercato/Nation Towers)
2D Premium View	2D Premium View	2D Premium View
2D Preferred View	2D Preferred View	2D Preferred View
2D Standard KIDS	2D Standard KIDS	2D Standard KIDS
3D Regular	3D Regular	3D Regular
2D MAX Regular	2D MAX Regular	2D MAX Regular
2D IMAX Standard/Regular	2D IMAX Standard/Regular	2D IMAX Standard/Regular
3D IMAX Standard/Regular	3D IMAX Standard/Regular	3D IMAX Standard/Regular
2D MAX Premium View	N/A	N/A
3D MAX Regular	N/A	N/A

- Deem Credit Card holders can enjoy 25% discount on any single items of food and beverages at the Candy Bar excluding combos.
- Maximum of 2 tickets on Titanium Credit Card, 3 tickets on Platinum Credit Card and 4 tickets on World Credit Card can be availed under this offer.
- Card holders are required to present their purchased ticket and their Deem Credit Card at the relevant candy bar at the venue to avail the food and beverage offer.
- The discount is not valid for third party food and beverage partners.
- Seating is subject to availability and will be allocated to Deem Credit Card holders on a first come first serve basis.
- This offer is not valid for use with any special promotion, private screening, or premiere at VOX Cinemas.
- Tickets purchased using the offer are non-refundable and non-transferable.
- To qualify for the VOX Cinemas', Buy 1 Get 1 offer, customers must spend over AED 3,000 in a calendar month on their Deem Credit Card. If the minimum spend requirement is not met, the cost of the free ticket will be charged to the card used for the purchase and applied within 30-60 days from the statement date.

## شروط وأحكام عرض فوكس:

**صلاحية العرض:** حتى 14 فبراير 2026 في جميع سينمات VOX في الإمارات العربية المتحدة.

عرض "اشتر تذكره واحصل على الثانية مجاناً" في VOX Cinemas متاح الآن لجميع حاملي بطاقة ديم الأثمانية، وذلك بشرط تحقيق حد أدنى من الإنفاق الشهري بقيمة 3,000 درهم (تجزئة/نقدي) خلال تقويم الشهر.

• يمكن الاستفادة من عرض "اشتر تذكره واحصل على الثانية مجاناً" وفقاً للجدول أدناه:

تيتانيوم	بلاتينيوم	وورلد
2D Regular	2D Regular	2D Regular
2D Regular (Mercato/Nation Towers)	2D Regular (Mercato/Nation Towers)	2D Regular (Mercato/Nation Towers)
2D Premium View	2D Premium View	2D Premium View
2D Preferred View	2D Preferred View	2D Preferred View
2D Standard KIDS	2D Standard KIDS	2D Standard KIDS
3D Regular	3D Regular	3D Regular
2D MAX Regular	2D MAX Regular	2D MAX Regular
2D IMAX Standard/Regular	2D IMAX Standard/Regular	2D IMAX Standard/Regular
3D IMAX Standard/Regular	3D IMAX Standard/Regular	3D IMAX Standard/Regular
غير قابل للتطبيق	غير قابل للتطبيق	2D MAX Premium View
غير قابل للتطبيق	غير قابل للتطبيق	3D MAX Regular

- يمكن لحاملي بطاقة ديم الأثمانية الاستمتاع بخصم 25% على أي صنف من المأكولات والمشروبات في الكاندي بار باستثناء الكومبو.
- ضمن هذا العرض، يمكن الحصول على تذكرتين كحد أقصى باستخدام بطاقة التيتانيوم الأثمانية، ثلاث تذاكر ببطاقة بلاتينيوم الأثمانية، وأربع تذاكر ببطاقة وورلد الأثمانية.
- يجب على حاملي البطاقات تقديم التذكرة المشتراة وبطاقة ديم الأثمانية في الكاندي بار للاستفادة من عرض المأكولات والمشروبات.
- الخصم غير صالح مع شركاء المأكولات والمشروبات من الأطراف الثالثة.
- تخضع المقاعد للتوافر وسيتم تخصيصها لحاملي بطاقات ديم الأثمانية حسب أولوية الوصول.
- هذا العرض غير صالح مع أي عروض ترويجية خاصة أو عروض خاصة أو عروض افتتاحية في فوكس سينما .
- التذاكر المشتراة باستخدام هذا العرض غير قابلة للاسترجاع أو التحويل.
- للاستفادة من عرض اشتر تذكره واحصل على أخرى مجاناً من فوكس سينما، يجب إنفاق أكثر من 3,000 درهم في الشهر التقويمي باستخدام بطاقة ديم الأثمانية. في حال عدم تحقيق الحد الأدنى للإنفاق، سيتم خصم تكلفة التذكرة المجانية من البطاقة المستخدمة في الشراء، وسيتم تطبيق الخصم خلال 30-60 يوماً من تاريخ كشف الحساب.